
Зијад Јагодић 

1. Питање постављено Предсједништву БиХ –“Када се може очекивати на дневном 

реду Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ ратификација Споразума 

о разграничењу са Републиком Хрватском, будући да је већ поодавно потписан 

Споразум о идентификацији граница, уз чињеницу и тврдње да нема посебних 

граничних спорова на терену? 

2. Питање постављено Министарству одбране БиХ – “Шта чини у погледу: 

- санације, адаптације и одговарајућег обезбјеђења постојећих војних објеката који 

су у сталној употреби, 

- квалитетнијег водоснабдијевања свих објеката  

- безбједности, осигурања модернизације транспортних средстава у Оружаним 

снагама БиХ 

- обнове и модернизације средстава ИТК у Оружаним снагама БиХ 

- стандарда свих запослених у Оружаним снагама БиХ 

- успостављања одговарајућег образовног центра за припаднике Оружаних 

снагаБиХ (официре, подофицире и војнике)?  

3. Питање постављено Савјету министара БиХ и Министарству спољне трговине и 

економских односа БиХ – “На који начин се обезбјеђује примјена и спровођење 

усвојених закона и подзаконских аката на државном, ентитетском, кантоналном и 

локалном нивоу (механизми), с обзиром на сложеност законодавства у области 

безбједности хране и хране за животиње и здравље животиња?” 

4. Иницијатива упућена Агенцији за банкарство Федерације БиХ и Агенцији за 

банкарство Републике Српске – “Упућујем иницијативу за доношење одговарајућег 

правног акта којим би се смањиле провизије на све банкарске услуге код свих 

комерцијалних банака, микрокредитних организација и лизинг кућа за 30%.” 
 


